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85970
FINE RIB RUBBER MAT BLACK 0.7 M X 10 M

SAFETY INFORMATION
The proper use of fine mesh mats is to protect lines lying on the ground from damage 
as well as visitors and organizers from injuries caused by tripping. In order to do so in a reliable manner, note 
the following safety instructions when using fine mesh mats. 
• These operating instructions are a component of the product and must be read carefully before use.
• Fine mesh mats are designed for use on firm and flat ground.
• When using fine mesh mats on public streets, sidewalks, etc., additional signage/
hazard notices or approvals may be required.
 
ESPECIALLY IMPORTANT:
• Do NOT bridge over ANY ditches, shafts, stairs, or similar depressions.
• Do NOT run rigid gas lines below the fine mesh mats.
• Do NOT run defective cables or cables with a voltage >500V below the fine mesh mats.
• Do NOT run pressure-sensitive cables, hoses, or other materials below the fine mesh mats.
• Do not use as table mats or similar (see proper use)
 
So that the tripping protection does not itself become a tripping hazard, when laying it, make sure that the 
fine mesh mat is flat and smooth on the ground.

MANUFACTURER’S WARRANTY & LIMITATION OF LIABILITY 
You can find our current warranty conditions and limitation of liability at: 
https://cdn-shop.adamhall.com/media/pdf/MANUFACTURERS-DECLARATIONS_LD_SYSTEMS.pdf 
To request warranty service for a product, please contact Adam Hall GmbH, Adam-Hall-Str. 1, 
61267 Neu Anspach / Email Info@adamhall.com /  49 (0) 6081 / 9419-0

          PROPER DISPOSAL OF THIS PRODUCT 
(WASTE ELECTRICAL AND ELECTRONIC EQUIPMENT) 

(Valid in the European Union and other European countries with waste separation) 
This symbol on the product, or the documents accompanying the product, indicates that this appliance 
may not be treated as household waste. This is to avoid environmental damage or personal injury due to 
uncontrolled waste disposal. Please dispose of this product separately from other waste and have it recycled 
to promote sustainable economic activity.
Household users should contact either the retailer where they purchased this product, or their local government 
office, for details on where and how they can recycle this item in an environmentally friendly manner. 
Business users should contact their supplier and check the terms and conditions of the purchase contract. This 
product should not be mixed with other commercial wastes for disposal

THE COST-EFFECTIVE THROW MAT
The Defender® RILLS MAT is robust, non-slip, fine mesh rubber mat (styrene-butadiene rubber) for covering 
cables and avoiding tripping hazards. The coarse patterned base provides support on a variety of floors.  The 
Defender® RILLS MAT is easy to cut and is available in two sizes (70 and 100 cm wide with a length of 10 m).
 
GENERAL DESCRIPTION
Fine mesh mats serve to protect temporary, installed lines along the ground, for example at trade fairs, 
markets, and events. Fine mesh mats serve to protect people by avoiding tripping hazards.

FEATURES
• elastic black rubber mat with coarsely patterned underside
• weatherproof styrene butadiene rubber
• high traction by virtue of fine grooves
• ideal for covering cables, lies flat
• easily trimmed to desired size
• thickness 2.6 mm ± 0.2 mm; length 10 m

DESCRIPTION
Economy Drop Over
The Defender® RILLS MAT is a hard wearing fine ribbed, slip-resistant styrene butadiene rubber mat for 
covering cable lines to prevent tripping hazards. A coarse underside
pattern provides grip on a multitude of surfaces. Easily cut to size Defender® RILLS MAT is available in 10 m 
lengths with a choice of 70 and 100 cm widths.

SPECIFICATIONS

Item No.: 85970

Product type Cable Protectors

Type Fine-ribbed Mats

Material Rubber

Material thickness 2.6 (± 0.2) mm

Colour Black

Width 0.7 m

Length 10 m

Weight 23 kg

https://cdn-shop.adamhall.com/media/pdf/MANUFACTURERS-DECLARATIONS_LD_SYSTEMS.pdf 
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Artikelnummer: 85970

Produktart Kabelbrücken

Typ Feinriefenmatten

Material Gummi

Materialstärke 2,6 (± 0,2) mm

Farbe schwarz

Breite 0,7 m

Länge 10 m

Gewicht 23 kg

85970
FEINRIEFENMATTE SCHWARZ 0,7 M X 10 M

SICHERHEITSHINWEISE
Der bestimmungsgemäße Einsatz von Feinriefenmatten ist, auf dem Boden liegende Leitungen vor 
Beschädigungen und Besucher sowie Veranstalter vor Verletzungen durch Stolpern zu schützen. Um diese 
Ziele sicher zu erreichen, sind folgende Sicherheitshinweise zum Einsatz der Feinriefenmatten zu beachten:
• Diese Bedienungsanleitung ist Bestandteil des Produktes und muss vor Gebrauch aufmerksam gelesen werden.
• Feinriefenmatten sind für den Einsatz auf festem und ebenem Grund vorgesehen.
• Beim Einsatz von Feinriefenmatten auf öffentlichen Straßen, Gehwegen etc. können zusätzliche 
Kennzeichnungen/Gefahrenhinweise oder auch Genehmigungen erforderlich sein.
 
BESONDERS WICHTIG:
• KEINE Gräben, Schächte, Stufen oder ähnliche Vertiefungen überbrücken.
• KEINE starren Gasleitungen unter den Feinriefenmatten verlegen.
• KEINE defekten Kabel oder Kabel mit einer Spannung >500V unter die Feinriefenmatten verlegen
• KEINE druckempfindlichen Kabel, Schläuche oder andere Gegenstände unter der Feinriefenmatte verlegen
• Nicht als Tischunterlage oder ähnlicher Anwendung einsetzen (siehe bestimmungsgemäßer Einsatz)
 
Damit der Stolperschutz nicht selbst zu Stolperfalle wird, achten Sie beim Verlegen darauf das die 
Feinriefenmatte wellenfrei und  plan auf dem Boden liegt.

HERSTELLERGARANTIE & HAFTUNGSBESCHRÄNKUNG 
Unsere aktuellen Garantiebedingungen und Haftungsbeschränkung finden Sie unter: 
https://cdn-shop.adamhall.com/media/pdf/MANUFACTURERS-DECLARATIONS_LD_SYSTEMS.pdf
Im Service Fall wenden Sie sich bitte an Adam Hall GmbH, Adam-Hall-Str. 1, 61267 Neu Anspach 
E-Mail Info@adamhall.com / +49 (0)6081 / 9419-0

 KORREKTE ENTSORGUNG DIESES PRODUKTS  
(Gültig in der Europäischen Union und anderen europäischen Ländern mit Mülltrennung) Dieses Symbol auf 
dem Produkt oder dazugehörigen Dokumenten weist darauf hin, dass das Gerät am Ende der Produktlebenszeit 
nicht zusammen mit dem normalen Hausmüll entsorgt werden darf, um Umwelt- oder Personenschäden durch 
unkontrollierte Abfallentsorgung zu vermeiden. Bitte entsorgen Sie dieses Produkt getrennt von anderen Abfällen 
und führen es zur Förderung nachhaltiger Wirtschaftskreisläufe dem Recycling zu. Als Privatkunde erhalten 
Sie Informationen zu umweltfreundlichen Entsorgungsmöglichkeiten über den Händler, bei dem das Produkt 
erworben wurde, oder über die entsprechenden regionalen Behörden. Als gewerblicher Nutzer kontaktieren 
Sie bitte Ihren Lieferanten und prüfen die ggf. vertraglich vereinbarten Konditionen zur Entsorgung der Geräte. 
Dieses Produkt darf nicht zusammen mit anderen gewerblichen Abfällen entsorgt werden. 

DIE KOSTENGÜNSTIGE ÜBERWURFBRÜCKE
Die Defender® RILLS MAT ist eine robuste, rutschfeste Feinriefen-Gummimatte (Styrol-Butadien-Kautschuk) für 
das Abdecken von Kabeln und Vermeiden von Stolperfallen. Die grobgemusterte Unterseite bietet Halt auf einer 
Vielzahl von Böden. Die Defender® RILLS MAT lässt sich einfach zuschneiden und ist in zwei Größen (70 und 
100 cm Breite bei einer Länge von 10 m) erhältlich.
 
ALLGEMEINE BESCHREIBUNG
Feinriefenmatten dienen zum Schutz von nicht permanent installierten, bodenliegenden Leitungen, zum Beispiel
bei Messen, Märkten und im Veranstaltungsbereich. Feinriefenmatten dienen zum Schutz von Personen durch 
die Vermeidung von Stolperfallen.

FEATURES
• elastische schwarze Gummimatte mit stoffgemusterter Unterseite
• wetterfester Styrol-Butadien-Kautschuk
• hohe Rutschfestigkeit durch feine Riffelung
• ideal zum Abdecken von Kabeln, glatt aufliegend
• einfacher Zuschnitt
• Stärke 2,6 mm ± 0,2 mm; Länge 10 m

BESCHREIBUNG
Die kostengünstige Überwurfbrücke
Die Defender® RILLS MAT ist eine robuste, rutschfeste Feinriefen-Gummimatte (Styrol-Butadien-Kautschuk) 
für das Abdecken von Kabeln und Vermeiden von Stolperfallen.
Die grobgemusterte Unterseite bietet Halt auf einer Vielzahl von Böden. Die Defender® RILLS MAT lässt sich 
einfach zuschneiden und ist in zwei Größen (70 und 100 cm Breite bei einer Länge von 10 m) erhältlich.

SPEZIFIKATION
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